
Z  A  P  I  S  N  I  K 

                   sa 5. sjednice Općinskog vijeća Općine Trnava, održane elektronski  26. 

siječnja 2022. g.  od 08:00h do 26. siječnja 2022.g. do 20:00h. 

NAZOČNI:                                                                                 NENAZOČNI: 

1.DARKO BELIR                                                           

2. RUŽICA GRIGIĆ                                                      

3. KATARINA VUKOVIĆ MIKIĆ                               

4. IVICA PEŠA                                                             

5. STEVO MIŠČEVIĆ 

6. VEDRANA IVAKOVIĆ 

7. MARIJAN MIKIĆ 

8. TOMICA LOVAČ 

9.NIKICA BIKIĆ 

10.DUBRAVKO MIKIĆ 

 

OSTALI NAZOČNI: Irena Mikić Brezina, načelnica,  

                                      

VODITELJ ZAPISNIKA: Hrvoje Lukačević 

 

                   Sjednicom je predsjedavao predsjednik Općinskog vijeća Darko Belir putem 

službenika Općine Trnava Hrvoja Lukačevića, otvorio je sjednicu te sukladno situaciji i 

uputama vodio sjednicu Općinskog vijeća Općine Trnava koja je održana elektronski. 

 

D N E V N I   R E D 

 

1. USVAJANJE ZAPISNIKA SA 4.SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE 
TRNAVA 

2. DONOŠENJE ODLUKE O NAČINU PRUŽANJA JAVNE USLUGE 

SAKUPLJANJA KOMUNALNOG OTPADA NA PODRUČJU OPĆINE TRNAVA 

3. DONOŠENJE ODLUKE O PROMJENI GRANICA NASELJA LAPOVCI I 

HRKANOVCI ĐAKOVAČKI 

4. DONOŠENJE ODLUKE O ODLUKA O PREIMENOVANJU, PRIPAJANJU I 

USKLAĐENJU IMENA ULICA NA PODRUČJU OPĆINE TRNAVA  

5. AKTUALNI SAT 
 

Dnevni red je usvojen jednoglasno 

 

1. USVAJANJE ZAPISNIKA SA 4.SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE 
TRNAVA 

Gosp. Dubravko Mikić moli da se u zapisnik u točki 15. unesu iznosi koje je prezentirala gđa 

Lucija Kravat. 

Nakon izmjene glasam ZA 

Izmjene će biti unesene 

           Zapisnik sa 5. sjednice je usvojen jednoglasno. 

 



2. DONOŠENJE ODLUKE O NAČINU PRUŽANJA JAVNE USLUGE 

SAKUPLJANJA KOMUNALNOG OTPADA NA PODRUČJU OPĆINE TRNAVA 

 

Gosp. Dubravko Mikić moli da se u Odluci u članku 18., stavak 1. doda da se glomazni otpad 

može predavati i u reciklažom dvorištu davatelja usluge. 

Također u članku 27. iste odluke navedena je cijena od 35,01 kn po jednom odvozu, pa pitam 

dali je to u suprotnosti sa sadašnjim cijenom koja za jedan odvoz stoji 41,80 kn, a za dva 

odvoza 48,59 kn (za kućanstvo)? 

 

Odgovor: 
Promijenit ćemo članak 18 što ga u konačnici davatelj uslge ne mora primijeniti odnosno prihvatiti 
našu Odluku. Dalje onda slijedi procedura za odabir novog davatelja usluge. 
Cijena odvoza: 
35,01.........fiksni dio cijene bez obzirana na odvoz 
6,79..........pražnmjenje po odvozu miješanog komunalnog otpada 
Zbrajanjem ovih iznosa doalzimo do cijene odvoza komunalnog otapda od 41,80 odnosno 48,59 kuna. 
 

      Odluka je usvojena sa 9 glasova „za“. 

 

3. DONOŠENJE ODLUKE O PROMJENI GRANICA NASELJA LAPOVCI I 

HRKANOVCI ĐAKOVAČKI 

 

Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave te je usvojena jednoglasno. 

 

4. DONOŠENJE ODLUKE O ODLUKA O PREIMENOVANJU, PRIPAJANJU I 

USKLAĐENJU IMENA ULICA NA PODRUČJU OPĆINE TRNAVA  

 

Gosp. Dubravko Mikić daje prijedlog: 

Prijedlog za izmjenu ulica Trnavačko brdo i Lukarevac po meni treba dobro razmotriti i 

vidjeti dali ima drugih mogućnosti ili se tom odlukom rješava problem za stalno, jer se naziv 

navedenih ulica do sada mijenjao 3 puta (prema informacijama stanovnika tih ulica) a na 

kraju se došlo do zaključka da nije usklađeno s katastrom. 

Stanovnici tih ulica se nisu selili godinama, a tri puta su moje jači dokumente što naravno 

iziskuje i vrijeme i novac (osobna, vozačka, oružni list i slično). 

Odgovor: 

Ovaj prijedlog je usaglašen sa katastrom te prijedlog koji smo poslali na vijeće je Copy/paste 

prijedloga iz Katastra onako kako bi trebalo biti. Desilo se to da recimo u nepostojećoj ulici 

„Lukarevac“ imamo dvije ulice „trnavačko brdo“ i Prodolak“. Ulica „Trnavačko brdo“ 

obuhvaća 4 kuće a recimo ulica Lukarevac 2 kuće. Sve ostalo je ulica Prodolak koja je i 

službeni naziv. O svemu se vodilo računa tako da je šteta ove odluke po stanovnike 

minimalna u trošenju vremena i novca i uzeta je kao najprihvatljivija. 

 

Odluka je usvojena sa 9 glasova „za“. 

 



5. AKTUALNI SAT 
 
 

Gosp. Dubarvko Mikić ponovno moli da se objavi popis ugovora nakon 2017. godine 

Odgovor: 

Hrvoje Lukačević odgovara da su još ti ugovori ostali za ubaciti na web stranicu, ostalo je 

stavljeno po prijedlogu te će i ovo biti postavljeno. 

 

Više nije bilo pitanja i prijedloga 

Sjednica završena  26. siječnja 2022.g. u 20,00 h 
 

VODITELJ ZAPISNIKA                                     PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA 

        Hrvoje Lukačević                                                                        Darko Belir  

 


	D N E V N I   R E D

